
Hermed forslag til generalforsamlingen i Strandbakkens Grundejerforening. 

 

Vores strandområde og badebro er nok en af Grundejerforeningens største aktiver og 

benyttes af rigtig mange beboer året igennem. Jeg ved at flere ældre gerne vil benytte 

stier, men har svært ved det når det er meget tilgroet og derfor går på kystvejen. 

Jeg foreslår derfor at området får tilstrækkelig fokus. 

Forslag 1: Vedligehold af græsareal og stier overgår til et professionelt firma, der f.eks. 4 

gange om året klipper græs på stier og pladsen og trimmer buske så område og stier er 

fremkommelige. 

Forslag 2:  Der udpeges en frivillig opsynsperson der har regelmæssig gang på området 

med følgende opgaver: 

Opsyn med at området bliver vedligeholdt som aftalt og kontaktperson i forbindelse med 

justeringer. 

Opsyn og igangsætning af akutte reparationer af f.eks. Trappe, badebro, redningskrans, 

borde, bænke  o.a.  

Opsynspersonen bør have en lille budgetpulje til disposition til straks at udbedre opgaver 

der indeholder en sikkerhedsmæssig risiko for de der færdes på området f.eks.  At få en 

tømmer til at skifte trin på trapperne o.l. 

 

  Hilsen  

Otto Aagaard Nielsen fra nr. 70 


